
Veselá Vaňková, neotesaný Vondrášek a 
(necti)hodný Fremr 

Kauza (primátorka) Vaňková – tohle je pro mě šokující a 
nepochopitelné. Tak si to jen zrekapitulujme -  
a) výroba drog je nelegální, zisky nezdaněné a často sloužící 
organizovanému zločinu; držení drog je protiprávní, 
b) neplatí tu často zmiňovaná analogie třeba s alkoholem, jehož výroba 
je naopak legální, státem kontrolovaná, zdaněná; držení a užívání je 
rovněž legální, 
c) brněnská primátorka vesele pózuje u lajny kokainu (je jedno, jestli to 
byl skutečný koks, nebo cukr moučka; stejně tak u zbraní při přepadení 
neřešíme, zda jde o ostrou či poplašňák), aniž se nad nelegální a nadto 
vysoce společensky nebezpečnou věcí jako veřejně činná osoba jakkoli 
pozastaví, nebo ji dokonce řeší, 
d) brněnská primátorka nejprve o vzniku dotyčné fotografie veřejně lže, 
e) brněnská primátorka i tak zůstává ve funkci, nadto má plnou podporu 
své strany (ODS) i ostatních partnerů. Pro mě neudržitelná situace, 
takovému primátorovi bych nesloužil ani nekryl záda, 
f) test na drogy je už jen vrchol té kašpařiny, protože tady v první řadě 
nejde o to, jestli si primátorka v reálu šňupla či ne. 
A ještě dovětek – pokud se politik ohání, že co dělá v soukromém čase, 
do toho veřejnosti nic není, mýlí se. Politik totiž nemá soukromý čas, a 
to ani z hlediska zákona. Všichni jsme zvoleni na 24/7, jsme politiky na 
plný úvazek bez pevně stanovené pracovní doby, nejsme chráněni 
žádnou pracovní smlouvou (zákoníkem práce). A bereme za tuto daň 
slušné peníze jako kompenzaci. Pokud se to někomu nelíbí, ať to 
nedělá. 
 
Kauza (policejní prezident) Vondrášek – tak tohle je druhá katastrofa. 
Nejvyšší policejní náčelník svým výrokem o tom, že většina žen své 
znásilnění de facto finguje, vlastně vypsal bianco šek všem budoucím 
sexuálním násilníkům. Předpokládám, že oběti znásilnění teď ztratí i 
poslední špetky důvěry v policii a ve spravedlnost a nebudou už násilí 
na sobě vůbec hlásit. Vondrášek tím podkopal jednu ze základních 
funkcí státu, tedy zajistit vnitřní bezpečnost svým občanům, chránit je. 
Ovlivní Vondráškova slova třeba probíhající soud s Ferim? Přistupuje 
policie podobně schematicky i k vyšetřování jiných trestných činů, jako 
je třeba násilí u dětských gangů? S tímto přístupem může pan 
Vondrášek třeba pokutovat řidiče za rychlou jízdu, tam škodu nenadělá. 
Ale nemůže být policejním prezidentem. 



Kauza (soudce) Fremr – tak tady už jen krátce. S komunismem jsme 
se měli vypořádat už v letech 1990 – 1992, teď jen marně doháníme 
dávnou chybu. Většinová společnost bohužel akceptovala minulost 
komunistického rozvědčíka u současného prezidenta republiky s tím, 
že svou následující prací v armádě a u NATO vše odčinil. Ve stejném 
duchu a ve světle posledních 30 let by tedy tatáž společnost měla 
akceptovat i normalizační soudní praxi pana Fremra (taky bohužel). 
Zkrátka nelze na stejnou věc principiálně uplatňovat dvojí metr. Což nic 
nemění na tom, že mě osobně to tedy hodně štve. 
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